
994477

EF BE

DEAE @rinvws.ni]
A 5.1.2e nia

Sent: Fri rrr: 8:51.18

Subject: RE: |eefstijl passage Covid

Received: Fri 12/4/2020 6:51:15 PM

Ha EXE}
Ik wil het ook met afwimpelen hoor.

Maar we hebben geen bestedingsplan.
We doen alles ongeveer op de pol en fixen dat later met [REY
En er is iets van [IEXEZMlvoor de Ggd maar dat is en te weinig en wel gelabeld.

Dus 1k ben bang dat wij echt niet veel kunnen. ...dus meedenken 1s nogal snel klaar.

Misschien da nog wel ruimte ziet voor een schuif of move.

Ik reageer morgen wel even naar [ENGIN
=]

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: IEE OEBEENi vivvvs ii
Datum: vri iin 04hr- 7:15 PMmR08 EE) “BEE ins.
Onderwerp: RE: leefstijl passage Covid

[EEE

Inhoudelijk natuurlijk ook eens met mijn oude directie dat leefstijl belangrijk is.

Maar metjou dat leefstijl niet in onze opdracht zit. Hebben we wel geld voor communicatie van de COVID maatregelen?
Dan zou je nog kunnen redeneren dat de leefstijladviezen ook in het pakket maatregelen zit.

Hebben we een bestedingenplan of op zijn minst bestedingen doelen voor onze directie.

En hebben we zicht op de vraag of budget en voornemens een beetje matcht in 2021. Waarschijnlijk nog geen zinnig woord
over te zeggen.

En volgens mij 1s het amendement Renkema en Dik-Faber kansrijk. Ik dacht besproken in kader van steun GL (en PvdA)
voor de begroting iin Tweede en Eerste Kamer. In 2021 zal preventie in het teken staan van Corona, lijkt me. Hoewel er ook

andere wensen zijn.
Dat amendement (3 mln) is bescheiden overigens. Als er een campagne van moet komen.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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Van: EE ER
Datum:

SE
04 dec. 2020 4:17 PM

Aan:
! (ED EEE ominvws.o>

Onderwerp: FW: leefstijl passage Covid

(@minvws nl>

HI

Lijkt me dat er dan eerst een voorstel moet liggen.
Dit gaan we toch zo niet doen? Vind het nu te ongericht. Daar ben ik het eens met EEE
Kreeg ook al een appje van 5.1.2e of we [BEER vrij wilden maken voor een campagne.

Dat heb ik afgehouden, want er is geen pot. Dat is een oneigenlijke route. Wij zijn geen gewone beleidsdirectie.

Leefstijl zit bij ons echt niet in de opdracht.

Wat vind jij ervan?
Grt

ver: [XE NED. (RED) EE inv

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 15:49

@minvws.nl>; [EXER [E. (I (ENED)ERED@ minvws.nl>
@minvws.nl>

Onderwerp: FW: leefstijl passage Covid

Kunnen jullie meedenken.

Bwp willen iets met leefstijl en corona. Dit mede nav brief van artsen/hoogleraren en positieve reacties nav aandacht hiervoor bij
persco en laatste corona debat.

Vervolgstap is hoe we dit rondmaken. Zie de mailwisseling hieronder.

Struikelblok is geld. Volgens mij is de enige mogelijkheid geld uit de covid pot. Daar hebben we geen overleg met veel

5.1.20 oor nodig denk ik.

Vraag is hoe dat te regelen. Kunnen jullie ons daarbij helpen?

5128 512e 5.1.2e 51.2 5.1.2e 5.1.2e

51.2e s122 51.2e

Dubbel

51.2e 5120 512e



Pagina's zijn verwijderd 994477

3-3

Dubbel


